
8.1 Förslag till beslut
Eftersom de bud som inkommit inte är ekonomiskt rimliga yrkar vi att styrelsen 
hemställer till stadshus att de vänder sig till kommunstyrelse och 
kommunfullmäktige för att de ska ompröva beslutet om att bolaget ska säljas 
eller avvecklas. 
Yrkande 
Till bolaget har bud inkommit som inte styrelsen ser som ekonomiskt rimliga. 
Det är en risk att privata aktörer får tillgångar till ett för lågt pris vilket sedan 
kan komma att fördyra den samhällsservice som bolaget idag i huvudsak 
levererar till Västtrafik och Trafikkontoret. Andra möjligheter än att avyttra 
bolaget eller avveckla bolaget bör utredas. Det kan finnas möjlighet att bolaget 
fortlever inom GS Kollektivtrafik eller GS Spårvägen genom förändrad 
ägarkonstruktion. 
 
Gertrud Ingelman (V)
Stina Svensson (FI)
 
 
 
 


